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Föreningen Hållbart byggande i syd
Styrelsemöte 131008
Närvarande
Erik Berglund
Anders Ejlertsson
Karin Höijer
Jeanette Lindström
Eva Samuelsson

Lokal
Östra Bangatan 26, Sjöbo.

1. Mötets öppnande

Ordförande förklarar mötet öppnat.

2.  Val av sekreterare

Mötet utser Jeanette Lindström till sekreterare.

3.  Föregående protokoll

Föregående protokoll gås igenom och godkänns.

4.  Ekonomin

Anders tar kontakt med Lena angående fakturering av föreläsningarna. Anders gör även en
avstämning av vem som betalt vad och mejlar detta till övriga i styrelsen.

5.  Planering inför höstens aktiviteter

Det blir mat till självkostnadspris i Baskemölla 25 oktober. Karin kollar upp vad maten kostar. Till
kommande aktiviteter hade det underlättat med ett formulär på hemsidan som medlemmarna fyller i
för att anmäla sig till våra aktiviteter. Karin tar hjälp av Johan för att fixa detta.

Karin meddelar på hemsidan att det nu är öppet att anmäla sig till Baskemölla.

Föreläsningen 6 december kommer även den att hållas på Ecotopia. Karin bokar snarast.

Vi bör få med det ekonomiska perspektivet i alla våra föreläsningar.

Varis talade om en ventilationskonsult på sin föreläsning (namn?). Kanske något för framtida
föreläsningar?
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6.  Marknadsföring

Vi ska arbeta med att ha en mer positiv framtoning i kontakt med media. 

7.  Övrigt

Vi väntar med att lämna in fler timrapporter innan vi fått respons på de tidigare. Alla har lämnat in
till och med juni.

Jeanette kollar upp priser på Talldungen.

Är det möjligt att förlänga projekttiden? Karin kollar upp och mejlar övriga i styrelsen.

Hur ska vi gå vidare efter projektets slut?

Årsmöte 25 februari.

8. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte är 19 november hos Eva.

9. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

Vid protokollet
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Jeanette Lindström
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Karin Höijer


